
Namens PronkScriptum - Ferdinand Pronk 

Verzonden: zondag 29 mei 2016 7:28 

Aan: Griffiebureau 
CC: vvd@jeroenboer.com 

Onderwerp: parkeerplan 

 

Geachte heer/mevrouw,  

 

Ik had graag komende donderdag gebruik willen maken van mijn spreekrecht, maar ik ben op 

het  moment van de vergadering elders in het land aan het werk.Wellicht is het mogelijk om 

mijn mening via deze e-mail onder de aandacht van de raadsleden te brengen.  

 

Ik had willen zeggen dat ik grote moeite heb met de manier waarop de VVD zich opstelt. In 

een paginagrote advertentie vallen grote woorden zoals 'ondemocratisch', 'ronduit asociaal' en 

'één grote puinhoop'.  

 

Een artikel in het Haarlems Dagblad laat zien dat veel van de stellingen van de VVD niet 

kloppen. Bovendien begrijp ik van de gemeente dat er nog geen enkel besluit is gevallen en 

dat nog een inspraakperiode volgt. Het brengt mij tot de indruk dat de VVD vooral bezig is 

met bangmakerij.   

 

Naar aanleiding van de advertentie heb ik de VVD per mail gevraagd wat zij met het parkeren 

wil. Daar heb ik geen reactie op gekregen. Wel ontving ik nu een mail waarin ik (tegen mijn 

wil) onder de tegenstanders van de plannen word geschaard met het verzoek donderdag naar 

de raad te komen. Liefst met een spandoek, begreep ik uit eerdere berichten. Bovendien moet 

ik spreektijd aanvragen om te laten horen dat ik Tegen de plannen van de wethouder ben. Ik 

heb nooit beweerd tegen te zijn, wel dat ik me op basis van feiten een mening wilde vormen.  

 

Ook deze laatste mail bevat overigens een tendentieus bericht: "Ook de landelijke pers heeft 

inmiddels door hoe slecht de nieuwe parkeerplannen zijn", staat er met een verwijzing naar 

een artikel in Metro. Dat klopt niet: Metro spreekt zich niet uit over de kwaliteit van de 

plannen, maar geeft aan dat bezoekers van de binnenstad vanaf 18 uur een prijsprikkel krijgen 

om een parkeergarage op te zoeken, zodat bewoners een parkeerplek kunnen vinden. Ik 

vermoed dat alle betrokken bewoners dat een uitstekend idee vinden.  

 

Alleen roepen dat je 'tegen' bent komt op mij erg armoedig over. Het valt mij op dat de 

parkeerdruk in veel Haarlemse wijken erg hoog is, dat de auto het straatbeeld domineert en 

een zware druk legt op de leefbaarheid van wijken. Ziet de VVD dit anders? En hoe zouden 

zij parkeren willen regelen en betalen?  

 

Ik had mijn spreektijd willen besluiten met de oproep om in de discussie niet te polariseren en 

met modder te smijten, maar samen creatief naar goede oplossingen te zoeken met het 

woongenot van bewoners als vertrekpunt. Naar mijn mening verdienen de inwoners van deze 

mooie gemeente dat.  

 

Vriendelijke groet,  

 

Ferdinand Pronk 

(bewoner zonder politieke binding met zijn auto op een gekochte ondergrondse parkeerplek) 

 

 


